

Short Story: LE NEZ (french-A)

<u>New words:</u>	un nez (a nose) ; coute \$10 (costs \$10) ; beau (pretty/handsome)
<u>Review:</u>	Il s'appelle (is called) ; je veux (I want) ; prend ; donne son (his) ; sa (his) ; merci

	
Voldemort n'est pas beau. Voldemort a des oreilles, des jambes et des mains mais Voldemort n'a pas un nez. Voldemort va à Noses R Us. Il y a une fille à Noses R Us. La fille s'appelle Layla. Voldemort dit: « Je veux un nez » Layla donne un nez à Voldemort ; c'est le nez d'un éléphant. Le nez coute \$10. Voldemort n'aime pas le nez, il dit « Non, je veux un beau nez ! » Layla donne un nez à Voldemort ; c'est le nez de Pinocchio. Le nez coute \$20. Voldemort prend le nez. Il tourne et frappe Layla avec le nez. Layla pleure. Voldemort n'aime pas le nez. Voldemort crie « Je veux un beau nez ! » Layla a peur. Layla donne un beau nez à Voldemort. C'est le nez de Justin Biber. Voldemort dit merci. Voldemort est content mais il y a un problème. Le nez de Justin Biber coute \$1000 Voldemort prend le nez et court.	Voldemort is not handsome. Voldemort has ears, legs and hands but Voldemort does not have a nose. Voldemort goes to Noses R Us. There's a girl in Noses R Us. The girl's name is Layla. Voldemort says, "I want a nose" Layla gives a nose to Voldemort; it's the nose of an elephant. The nose costs \$ 10. Voldemort does not like the nose, he says, "No, I want a nice nose! " Layla gives a nose to Voldemort; it's Pinocchio's nose. The nose costs \$ 20. Voldemort takes the nose. He turns and hits Layla with his nose. Layla is crying. Voldemort does not like the nose. Voldemort shouts "I want a nice nose! " Layla is scared. Layla gives a nice nose to Voldemort. It's the nose of Justin Biber. Voldemort says thank you. Voldemort is happy but there is a problem. The nose of Justin Biber costs \$ 1000 Voldemort takes the nose and runs.